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Zápis č. 10/2024 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání:  13.11.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni:  V. Anděl, T. Jirásek, J. Lejsek, V. Nidrle, L. Ruprich, J. Vik 
Omluveni: J. Kmoníček, F. Pluhař, L. Ott 
Příští zasedání: 18.12.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Činnost komise společenského významu, jubilanti 2025 
3. Návrhy vyznamenání ČVS na rok 2025 
4. Příprava krajského poháru dospělých 
5. Volejbalová akademie 
6. Seminář rozhodčích 
7. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.6.). 
Vzhledem k pracovnímu vytížení odloženo do dalšího zasedání. 
Úkol trvá, termín změněn na 18.12. 

• 4/08/2024 – Vyslovit souhlas OVS s vyjádřeným zájmem stávajících členů výboru 
pokračovat i v příštím volebním období, resp. navrhnout jiné kandidáty členství ve výboru 
KVS (předsedové OVS, 13.11.). 
Nikdo z předsedů se nevyjádřil, bude urgováno.  
Úkol zrušen, uložen úkol nový. 

Úkol 1/10/2024:  Připravit a odeslat mail předsedům OVS. 
Termín:   20.11. 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik, V. Nidrle 

• 1/09/2024 – Urgovat informaci o plnění povinné péče o mládež, v případě nedodání předat 
záležitost disciplinární komisi (J. Vik, 15.10.). 
Zbývala dvě družstva, jedno doložilo, že platilo hned s přihláškou 24.6., druhé zaplatilo 
31.10. Vše je tedy vyřízeno. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/09/2024 – Informovat na listopadovém, prosincovém a lednovém zasedání KVS o vývoji 
v počtu zaplacených členských příspěvků. (V. Nidrle, 8.1.). 
K dnešnímu dni chybí sedm členských příspěvků k tomu, abychom překročili hranici 2400 
příspěvků a získali tak možnost vyslat na valnou hromadu ČVS devět delegátů. Dle 
informace z okresu Rychnov n. K. by v nejbližší době mělo být zaplaceno pět až šest 
příspěvků do minivolejbalu, dosažení zmíněné hranice považujeme za reálné. 
Úkol trvá. 

• 3/09/2024 – Zaslat na ČVS informaci o nestandardních soutěžích, které chceme pořádat 
(T. Jirásek, 13.10.). 
Mail byl sestaven i na základě informací z okresů, dle tabulky v dnešním mailu z ČVS je 
vše vyřízeno.  
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 
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• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 5.12.:  
8. Přehled udělených vyznamenání v rámci KVS (med. O. Koutského, čestný člen KVS) 

a návrhy na ocenění v rámci ČVS. 

ad 2 – Činnost komise společenského významu, jubilanti 2025 
Komise společenského významu sleduje životní výročí členů a někdejších členů KVS a jako 
každý rok předložila seznam k výběru jednak oceněných v rámci KVS a navrhla i ocenění 
v rámci ČVS. Podílela se na přípravě programu vyhlášení nejlepších mládežnických 
volejbalistek a volejbalistů, jehož součástí vyhlášení jubilantů bylo. 
Byl předložen jmenný seznam jubilantů, jejichž ocenění přichází v úvahu, po diskusi byli ti, 
kteří oceněni budou, vybráni. 

ad 3 – Návrhy vyznamenání ČVS na rok 2025 
Z jubilantů byli vybráni dva stávající nositelé medaile dr. Koutského a budou navrženi na 
vyznamenání ČVS. Budou od nich vyžádány podklady pro sestavení volejbalových životopisů, 
které jsou povinnou součástí návrhů. 

Úkol 2/10/2024:  Vyžádat si podklady pro sestavení volejbalových životopisů 
osobností navrhovaných na vyznamenání ČVS v roce 2025. 

Termín:   18.11.2024 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 

ad 4 – Příprava krajského poháru dospělých 
Návrh rozpisu je připraven, po definitivním odsouhlasení s vedoucím soutěže, které proběhne 
ve druhé polovině tohoto týdne, bude rozeslán tradičním účastníkům, všem družstvům druhých 
tříd a předsedům OVS. Vedoucí soutěže zajistil termíny a haly pro jednotlivé turnaje, tentokrát 
budeme pořádat i finále východočeské oblasti. 

ad 5 – Volejbalová akademie 

Zasedání navštívil sekretář akademie Jakub Holčík a informoval: 
- o dosavadním fungování akademie: 

o akademie má za sebou dva měsíce činnosti v kategoriích U14 a U16 dívek i chlapců, 
o pod vedením zkušených hlavních trenérů vše běží dobře, nicméně to chceme dál 

zdokonalovat a zvyšovat volejbalovou kvalitu v akademii, 
o záporem je mizivá účast klubových trenérů na srazech, 

- o situaci v beach volejbalu: 
o situace je negativně ovlivněna neexistencí specializované haly, zřejmě jsme jediný kraj 

v republice, který ji nemá, 
o postupně chceme budovat konkurenceschopný kraj, ale nemůžeme se srovnávat 

s Prahou, Jihomoravským či nově Moravskoslezským krajem, 
o do budoucna bude snaha vytvořit pro beach volejbal obdobu akademie, 
o psal předsedovi VV ABV ohledně možnosti uspořádat v roce 2025 turnaj Českého 

poháru mládeže, komunikace probíhá, 
o L. Ruprich navrhl zorganizování krajské beach volejbalové ligy, 
o po diskusi bylo dohodnuto zařadit na dubnovou schůzi bod o beach volejbalu 

a v souvislosti s tím požádat předsedy OVS o inventarizace hřišť a beach volejbalových 
aktivit (hlavně mládeže), 

o V. Nidrle mu přednesl vizi většího zapojení beach volejbalu do činnosti příštího výboru 
KVS (J. Holčík jako reprezentant beach volejbalu přímo členem výboru, nebo některý 
člen výboru pověřený gescí za beach volejbal, který by s ním úzce spolupracoval. 
případně ho na zasedání výboru zval) – J. Holčík přislíbil vyjádření do příštího zasedání 
výboru. 
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- o zasedání ABV dne 23.10.: 
o primárním účelem zasedání byly volby, s výsledkem - viz příspěvek V. Nidrleho v bodu 

Různé - byli v podstatě všichni spokojeni, 
o řešilo se, jak zlepšit fungování NT mládeže i dospělých, 
o krajští koordinátoři mohli zaslat náměty pro zlepšení, většina koordinátorů se shodla. 

Plnění uložených úkolů: 
- úkoly uložené 11.6.: 

o připravit statut volejbalové akademie včetně etického kodexu – J. Lejsek do 31.10., 
o zajistit možnosti uzavření memoranda – J. Lejsek do 30.11., 

- úkoly uložené 10.7.: 
o zajistit přípravný materiál k vytvoření nového spolku/nadačního fondu volejbalové 

akademie – J. Lejsek, J. Kmoníček do 31.8., k tomu J. Kmoníček – podle jeho názoru 
by se mělo jednat buď o formu nadačního fondu, nebo zapsaného ústavu (dřívější 
obecně prospěšná společnost), za nejpřijatelnější variantu ale stále považuje to, že by 
akademie spadala přímo pod KVS, 

o zajistit podání žádosti v programu česko-polské spolupráce – J. Lejsek do 31.10. 
- úkoly uložené 18.9.: 

o zajistit jednání s novým vedením kraje – J. Lejsek, V. Nidrle do 30.11. 
- úkoly uložené 13.11.: 

o zajistit setkání všech trenérů akademie ke zhodnocení fungování za první čtvrtletí – 
J. Holčík do 15.12., 

o informovat o průběžném vzdělávání trenérů akademie – J. Holčík do 15.12., 
o připravit čtvrtletní propagační report akademie – J. Klimeš do 15.12., 
o připravit rozpočet akademie na rok 2025 – J. Lejsek, J. Kmoníček do 15.1. 

ad 6 – Seminář rozhodčích 
V. Anděl vznese dotaz na členy komise rozhodčích ČVS, zda byly schváleny změny pravidel, 
které by uspořádání semináře vyžadovaly. Definitivně bude rozhodnuto na příštím zasedání 
výboru. 

ad 7 – Různé 
V. Nidrle: 
- porada předsedů krajských sportovních svazů (11.11.) v Hradci Králové: 

o T. Záviský: 
- Informace z krajského úřadu – volby přinesly nové složení vedení kraje, výhodou 

pro sport je to, že všichni prošli členstvím ve sportovní komisi. 
- Novým předsedou komise pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity bude 

MUDr. Miroslav Havrda. 
- Krajské granty nutno podat v termínu 6.11. až 4.12 do 14.00 hodin elektronicky + 

datovou schránkou, předpokládaná alokace je 20,7 milionu Kč. 
- Individuální dotace včetně alokace budou řešeny až v novém vedení kraje (nás se 

týká dotace na vyhlášení nejlepších). 
- Tomáš Záviský bude opět tajemníkem komise pro sport, tělovýchovu 

a volnočasové aktivity. 
- Pracuje se na koncepci rozvoje sportu v kraji. 
- Zimní olympiáda dětí a mládeže 2025 (volejbalu se samozřejmě netýká) se koná 

na přelomu lednu a února v Moravskoslezském kraji. 
- Vyhlášení ankety Zlatá koruna v roce 2025 bude opět organizováno, nominace už 

v červnu. 
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o Další informace podali L. Balášová a J. Šmíd: 
- Pozitivně byla hodnocena společná akce KR ČUS a NSA v Hradci Králové. 
- Právní subjekty byly vyzvány, aby včas doplňovaly změny, zejména statutárů, na 

“justici”. 
- Sportovci v krajských svazech dostávají na základě žádosti dotace od KR ČUS 

5.000.- Kč (volejbal již vyúčtoval). 
- Byla podána informace o zatím odloženého jednání o sportovním gymnáziu 

v Hradci Králové. 
- Krajské svazy byly vyzvány k podání nominací na vyhlášení sportovců kraje do 

10.1.2025 – členové výboru si připraví náměty, definitivně bude rozhodnuto na 
příštím zasedání výboru. 

- Uskutečnila se porada předsedů KVS s předsedou ČVS (16.10.): 
o Výzva Můj klub je připravena, okresní sdružení ČUS jsou připravena k poradenství. 
o ODM 2026 - zásluhou J. Lébla při jednání s magistrátem Prahy se podařilo zajistit, že 

na programu budou beach i šestky pro dívky i chlapce za cenu snížení o jednoho hráče 
na soupiskách šestkových družstev. 

o Arbitrážní komise ČVS definitivně rozhodla o platnosti VH ČVS z května 2024. 
o Byly schváleny další krajské akademie volejbalu, a to v jihočeském, středočeském, 

karlovarském, jihomoravském a ústeckém kraji. 
o Na 23.10.2024 bylo svoláno první jednání VV ABV. Předsedou je opět J. Meruna, 

místopředsedou J. Herget, dalšími pěti členy VV jsou D. Rychlík, J. Zvěřina, D. Šťastný, 
M. Brodský a J. Strnad.  

o Termíny valných hromad:  
- okresy do konce února 2025 (nutno svolat měsíc předem),  
- kraje od 1.3.do 15.4.2025 (nutno svolat tři měsíce předem), definitivně bude pro 

náš kraj vyhlášeno na příštím zasedání výboru, zatím předpokládáme pátek 11.4 
2025, 

- VH ČVS v sobotu 24.5.2025,  
- jednání se účastní (od krajských výše) členové ČVS se zaplacenými členskými 

příspěvky v sezoně 2024-2025,  
- všechny volební valné hromady nemohou být konány online. 

J. Lejsek: 
- žádost týkající se česko-polské spolupráce bude podána do konce listopadu, 
- do 15.11. by měly být doplněny všechny zbylé e-zápisy mistrovských soutěži našeho 

a Pardubického kraje od 1.1. do 30.6.2024, kde se účastní naše týmy, 
- 30.11. by měly být doplněny všechny turnaje a sportovci do aplikace minivolejbalu od 1.1. 

do 30.6.2024, 
- navrhuje externí pracovnici J. Brejchové, která výše uvedené činnosti zajišťovala, 

jednorázovou odměnu ve výši 10 tis. Kč – výbor KVS souhlasí (částka nám pro tyto účely 
byla poskytnuta z ČVS), 

- v tuto chvílí se připravuje podání grantů na Královéhradecký kraj v těchto programech: 
o Festival minivolejbalu v Královéhradeckém kraji, 
o Královéhradecký volejbal pro všechny volejbal, 
o Krajská centra talentované mládeže volejbalového svazu, 
o Příprava na MČR krajských reprezentací volejbalu, 
o Příprava talentované mládeže na ODM 2026, 
o Školení trenérů 3. třídy volejbalu/rozhodčích – ke školení trenérů – bude zváženo, 

jakou část by bylo možné uspořádat online, protože nutnost osobní přítomnosti značně 
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omezuje potenciální zájemce. 

V. Anděl: 
- U krajských soutěží dívek nedostávali rozhodčí informace o změnách termínů utkání. Po 

intervenci u L. Rupricha to bylo napraveno. 
- Některá družstva neuvádějí do elektronického zápisu jméno rozhodčího a podle podpisu 

není možné odvodit, kdo zápas pískal. Družstva budou upozorněna. 
Úkol 3/10/2024: Rozeslat družstvům dospělých i mládeže upozornění, že do 

elektronického zápisu je nutné vyplňovat jméno rozhodčího 
zápasu. 

Termín: 18.11.2024 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 

T. Jirásek: 
- Zeptal se, zda bude možné pořízení e-zápisů ze zápisů papírových za první polovinu 

soutěže nějak zkontrolovat. K tomu J. Lejsek – situace by se měla změnit v tom, že svaz 
do rejstříku NSA dohraje údaje o hráčkách a hráčích plnících podmínku účasti na šesti 
soutěžních dnech a oddíly si budou kontrolovat, zda je množina jmen kompletní. 

J. Kmoníček: 
- Nepřítomen, návrh podal písemně – vzhledem ke značnému nárůstu objemu práce 

z důvodu existence akademie navrhuje zvýšit od 1.1. odměnu účetní P. Tomsové na 5 tis. 
Kč měsíčně, navýšení bude pokryto z rozpočtu akademie – výbor KVS souhlasí. 

L. Ruprich: 
- Vyjádřil připomínky ke způsobu organizace srazu akademie U14Z. Vedení akademie 

připomínky projedná a zváží řešení. 
Úkol 4/10/2024: Projednat připomínky k poslednímu srazu U14Z 

a informovat o řešení na prosincovém zasedání výboru. 
Termín: 18.12.2024 
Odpovídá/odpovídají: J. Lejsek 

J. Vik: 
- Zeptal se, zda je třeba vyvíjet nějakou činnost v souvislosti s mailem generálního 

sekretáře ČVS s předmětem „KVS - informace“. Protože mail nebyl zaslán všem, přepošle 
ho přítomným a případná reakce bude následně dohodnuta mailem. 
Úkol 5/10/2024: Rozeslat přítomným členům výboru mail a na základě jejich 

odpovědí reagovat. 
Termín: 15.11.2024 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 

 
 
 
 
 
Zapsal: J. Vik 


